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Op 21 januari 2025 stelde D.P.A. Tak (PvdA) ons een schriftelijke vraag over Gratis
parkeren in het ziekenhuis voor patiënten.

Inleidend wordt gesteld:
Dat je niet naar het ziekenhuis gaat voor je lol is wel duidelijk. Dat je dan ook nog eens
torenhoge parkeerkosten moeten betalen is dan ook extra zuur. Voor het eerste uur in de
parkeergarage van het Erasmus MC betaal je nu 4,20 euro in plaats van 2,70 euro, en het
maximale dagtarief is verhoogd van 25 naar 40 euro. Bij het Ikazia, Maasstad en
Franciscus Gasthuis betaal je 5 cent per minuut, bij het IJsselland Ziekenhuis is dat 2,5
cent.

De kosten moesten verhoogd worden omdat de prijzen van omliggende garages ook
omhoog zijn gegaan en daardoor de kans bestaat dat mensen bij het ziekenhuis gaan
parkeren omdat het goedkoper is dan elders.

De PvdA Rotterdam strijdt al lange tijd tegen de marktwerking in de zorg en vindt het
belangrijk om te voorkomen dat mensen die zorg nodig hebben op hoge kosten worden
gejaagd.

Een van de mogelijke oplossingen die in het artikel worden genoemd, is de strippenkaart.
Echter blijkt uit de meeste reacties dat heel veel mensen hier niet van op de hoogte zijn en
dat dit alleen maar voordelig is als het om veel uren parkeren per dag gaat.

Hieronder volgt de vraag en onze beantwoording:



Blad: 2/2
Datum: 1 april 2025

Ons kenmerk: M2501-5276

Vraag 1:
Is het college bereid om in gesprek te treden met het Erasmus MC om bij hen aan te
dringen om in plaats van een strippenkaart of korting, patiënten een code te bieden
waarmee ze gratis kunnen parkeren?

Antwoord:
Vooropgesteld juicht het college toe dat bedrijven kortingsregelingen toepassen om zo
een verschil te maken tussen mensen die vrijwillig of noodgedwongen gebruikmaken van
faciliteiten. Het is hierbij in deze aan het Erasmus MC om te bepalen welke vormen van
kortingsregelingen zij hanteert en of ze daarin iets wil veranderen. Wethouder Lansink
Bastemeijer heeft zijn zorgen over de parkeerkosten van de parkeergarages bij het
Erasmus MC reeds per brief aan het College van Bestuur van het Erasmus MC
overgebracht.

Burgemeester en wethouders van Rotterdam,
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De burge éester,




